




        浙江乾麟缝制设备有限公司始创于1993年，专业从事各类高效电动工具、高扭矩、高功率密度特种电机，

缝制机械等产品的研发、制造及服务。公司产品远销美国、中东、南美、南非、东南亚等50多个国家和地区，

深受好评。

        目前公司占地60余亩，员工200多人，是丽水市第一批国家高新技术企业、浙江省隐形冠军企业、浙江省

绿色企业。公司建有省级高新技术企业研发中心、博士后工作站、浙江省高技能人才创新工作室、丽水市重点

实验室等创新服务平台。公司技术研发团队经过几十年对电机的研究探索，建立了一支在电机领域有扎实理论

基础和产品实现能力的技术研发团队，其中多项成果属于国际领跑或并跑水平，替代进口，填补国内空白，产

品为自主研发，拥有完全自主知识产权。

        近年来，公司承担了多项国家、省级、国防科工攻关项目，被确定为行业隐形冠军，取得专利90余项 (发

明专利13项) ，软件著作权10余项，核心刊物发表技术论文9篇，主持制定“浙江制造”先进性标准四项。

        Zhejiang  Cheering  Sewing  Machine  Co., Ltd. was  founded in  1993.  It  specializes  in  the  research  and  development, 

manufacturing  and  service  of  various  high-efficiency  electric  tools, high torque, high power density special motors, sewing  

machinery and other products.

        Products  are  exported  to  more  than  50  countries  and  regions  such  as  the  United  States,  the  Middle  East,  South  

America,South Africa and South-east Asia, and are well received.

        The  company  covers  an  area  of  more  than  40000  square  metres , and  has  more  than  200  employees.  It  is  the  first 

batch  of  national  high-tech  enterprises in  Lishui  City,  an  invisible  champion  enterprise  and  a  green  enterprise  in  Zhejiang  

Province.  The  company  has  built  provincial  high-tech  enterprise  research  and  development  centers,  postdoctoral 

workstations, Zhejiang  high-skilled  talent  innovation  studios,  Lishui  key laboratories  and  other  innovative  service  platforms.

        In  recent  years, the  company  has  undertaken  a  number  of national,  provincial  and  national  defense  science  and 

engineering projects,  and has  been identified  as  an  invisible  champion  in  the industry,   obtaining  more  than  90  patents 

(13  inventionpatents),  more  than 10  software  copyrights, 9  technical  papers  published  in  core jourals,  and  presided  over  

the  formulation  of  four  advanoed  standards  for "Made  in  Zhejiang”
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